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Katsaus valmisteluvaiheen asioihin 
  
Khall 10.02.2025 § 23    
      
 

Kunnanjohtaja informoi kunnanhallitusta valmistelussa olevista sekä muistakin 
kuntaan ja kunnan toimintaan vaikuttavista asioista. Samassa yhteydessä on 
mahdollisuus käydä keskustelua ko. katsauksen pohjalta ja evästää 
valmistelutyötä. Katsauksen aikana voidaan myös kuulla viranhaltijoita, 
ulkopuolisia asiantuntijoita ja muita sidosryhmiä. 

 
Esittelijä Kunnanjohtaja Manninen Marjukka Iin kunta 
 
Päätösesitys Kuullaan tilannekatsaus ja merkitään tiedoksi. 
 
Päätös Ennen esityslistalla olevien asioiden käsittelyä kunnanhallitus kuuli yhteenvedon 

esityslistan ja valmisteluvaiheen asioista: 
 
1. Kuivaniemen vanhan rautatieaseman myyminen (kello 17.03-17.10) 
 
Kiinteistöpäällikkö Antti Määttä esitteli Kuivaniemen vanhan rautatieaseman 
myymistä, jonka käyttöön kunnalla ei ole tarvetta. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että kiinteistöpäällikkö Antti Määttä poistui kokouksesta  
kello 17.10 
 
2. Sääskenharjun kehittäminen (kello 17.10-17.43) 
 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio ja elinvoimajohtaja Helena Illikainen esittelivät 
Sääskenharjun kehittämistä osana elinvoimapoliittista ohjelmaa 2025. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että Noora Huotari (palvelussuhdejäävi) ja Jussi Kurttila 
(osallisuusjäävi) poistuivat kokouksesta esteellisenä asian käsittelyn ajaksi kello 
17.10-17.43. 
 
3. Maankäyttöasiat (kello 17.44-17.47) 
 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli käynnissä olevia maankäytön 
hankintaan liittyviä asioita. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että maanmittausinsinöörit Arto Rautio poistui 
kokouksesta kello 17.47. 
 
4. Strategiset asiat (kello 17.47-18.31) 
 
- Tilannekuva meneillä olevista elinvoimahankkeista 
- Maanomistajatilaisuus järjestetään 12.2.2025, jonne ilmoittautuneita tullut hyvin. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että elinvoimajohtaja Helena Illikainen poistui kokouksesta 
18.00. 
 
- Puheenjohtajien ja johtoryhmän yhteinen tapaaminen 11.2.2025 
- Ennakkotiedote vuoden 2024 tilinpäätöksestä 
- Konserniyhtiöiden asiat: Iin Energia päivittää strategiaa ja Tilalihan osk-kokous 
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5. Muut asiat (kello 18.32-18.54) 
 
Kunnanjohtaja Marjukka Manninen esitteli ajankohtaiset asiat: 
 
- Voimalaitosverot ja valtionosuuksien tasausjärjestelmä 
- Pohjois-Pohjanmaan urheilugaala 2025 - Ii vuoden liikkuvin kunta 
- Sotekiinteistöjen vuokraneuvottelut Pohteen kanssa käynnistynyt 
- Vihreiden puheenjohtaja Sofia Virta vieraillut Iissä 29.1.2025. 
- Jakkukylän historiikki ja kyläilta 31.1.2025 
- KV-mediavierailu - Oulu2026 
- Jääravit Iissä 8.3.2025 

 
 


